

以下收費標準為新台幣 The following fee is in New Taiwan Dollars

僑光科技大學 112 學年度學雜費收費標準

Overseas Chinese University Tuition & Fees from 2023 Fall to 2024 Spring

學制 Classification	收費項目 Item	每一學生每學期學雜費收費金額 Tuition and Fees per Semester					
		商業類 Commercial		工業類 Industrial		其他類 Other	
碩士班 Master's Program	學費 Tuition	NTD\$36,240	NTD\$45,020	NTD\$37,913	NTD\$51,653	NTD\$37,077	NTD\$48,337
	雜費 Fee	NTD\$8,780		NTD\$13,740		NTD\$11,260	
學士(四年制) Bachelor Degree(4-year)	學費 Tuition	NTD\$36,240	NTD\$45,020	NTD\$37,913	NTD\$51,653	NTD\$37,077	NTD\$48,337
	雜費 Fee	NTD\$8,780		NTD\$13,740		NTD\$11,260	
電腦實習費 Computer Lab Fee		NTD\$890					
網路使用費 INTDemet Usage Fee		NTD\$250					
宿舍費 Dormitory Fee		6人雅房NTD\$6,900 Room for 6 4人雅房NTD\$9,000 Room for 4 4人套房 NTD\$9,100 Suite for 4					
<p>※研究所碩士班（三年級）僅論文未通過者，其收費項目為雜費、平安保險費及網路使用費（雜費金額計算方式：以所屬系所之雜費打七五折收費），若仍有一般課程未通過者，其一般課程收費以所屬系所之四技學分學雜費（每學分時數）收費。</p> <p>For third-year students in the Master's program who have not passed only the thesis, the fees charged include miscellaneous fees, student insurance fees, and internet usage fees. The miscellaneous fees are calculated at a 25% discount based on the miscellaneous fees of the department. If there are still outstanding courses that have not been passed, the tuition fees for these courses will be charged at the rate of the 4-year college departmental credit fee and miscellaneous fees (per credit hour).</p>							

註 P.S. :

- 以商業類繳費之所、系：財務金融系、企業管理系、國際貿易系、行銷與流通管理系、財經法律系、應用外語系。
Commercial-related departments: Department of Finance, Department of Business Administration, Department of International Trade, Department of Marketing and Supply Chain Management, Department of Financial and Economic Law, Department of Applied Foreign Languages.
- 以工業類繳費之所、系：資訊科技系、生活創意設計系、多媒體與遊戲設計系、電腦輔助工業設計系、餐飲管理系、機械與電腦輔助工程系。
Industrial-related departments: Department of Information Technology, Department of Innovative Living Design, Department of Multimedia and Game Design, Department of Computer-Aided Industrial Design, Department of Food and Beverage Management, Department of Mechanical and Computer-Aided Engineering.
- 以其他類繳費之所、系：觀光與休閒事業管理系、旅館與會展管理系。
Others: Department of Tourism and Recreation Management, Department of Hotel and MICE Management.
- 學分學雜費繳費金額：以實際授課時數收費。
Credit Fee: charged based on actual credits taken.
- 電腦實習費繳費對象：修習課程使用電腦教室設備之學生。
Computer lab fee: Students who use computer lab equipment for their courses.
- 網路使用費繳費對象：全校學生。Internet usage fee: All students of the school.
- 宿舍費繳費對象：住學校宿舍之學生。Dormitory fee: Students live in the school dormitories.
- 日間部延修生（不適用暑修）修課達 10 學分學雜費(每學分時數)以上需繳交全額學雜費。
Daytime students (not applicable for summer courses) who take 10 credits or more are required to pay the full tuition and miscellaneous fees (per credit hour).

英文版本若與中文版本有任何差異或不一致時，一律以中文版本為準。

The Chinese version shall always prevail in case of any discrepancy or inconsistency between the English version and its Chinese translation.